

# Referat 21.09.23

## Bestyrelsesmøde

Sted: Hos Niels 18.30-20.30

Deltagere: Michael, Anja, Britt, Annemette, Kitty, Niels, Birgitte og Signe

- Valg af referent. Signe er valgt.
- Godkende dagsorden og evt optagelse af yderligere punkter.  
Dagsordenen er godkendt.
- Regnskab
  - 391.000 kr fordelt på 2 konti (driftskonto og indskudskonto)
  - 183 betalende medlemmer, heraf 18 nye (men også mistet 16)
  - Indtil videre er der fin balance i udgifter
- hjemmeside
  - shopmodul - herunder håndtering af saunagus
    - pris på saunagus er sat meget højt for ikke at der ikke kan købes endnu
    - pris ændres én af gangen efterhånden som gus udbydes
    - der udbydes 9 pladser, så der også er plads til gusmester og en fra aktivitetsudvalget
    - første gus er primo november
  - opbygning
    - Hjemmesiden har fået en overhaling og den orange farve er kommet tydeligt frem
    - Indtil videre er behovet for logo udskudt
- åbningstider sauna. Programmering af tider
  - man: lukket pga. rengøring og vedligehold
  - tirs: åbent fra kl. 6-21, dvs. medlemmer har mulighed for at låse sig ind, tænde og anvende

- ons: åbent fra kl. 6-21, dvs. medlemmer har mulighed for at låse sig ind, tænde og anvende
- tors: åbent fra kl. 6-21, dvs. medlemmer har mulighed for at låse sig ind, tænde og anvende
- fre: lukket indtil kl. 12 pga. rengøring
- lør: åbent fra kl. 6-21, dvs. medlemmer har mulighed for at låse sig ind, tænde og anvende
- søn: åbent fra kl. 6-21, dvs. medlemmer har mulighed for at låse sig ind, tænde og anvende
- VVS kommer i denne uge og tilkobler strøm. Kablet får lov til at ligge på indersiden af hegnet. Vi ønsker at tilkoblingen sættes på samme måler.
- vedligeholdelsesplan af sauna
  - Kommunen er velvillig i forhold til bistand til maling af bla. endegavle, og det aftales nærmere med formanden til næste sommeropbevaring
  - vi taler med Trygve om isolering ved bunden og at det skal se pænt ud, foruden at være funktionelt. Gerne sort.
  - aktivitetsudvalget vil komme med forslag til en vedligeholdelsesplan herunder om den skal være vasket af med rodalon. Aktivitetsudvalget foreslår, at vi løbende tjekker saunaen for skader mv. og foretager vedligehold. Vi holder fx øje med FB hvor brugere har for vane at skrive mht. skader mv
  - trin skal påføres skridsikring. Anja undersøger.
  - det overvejes om der skal opsættes et gelænder. Anja undersøger
  - der skal sættes en ny lås på pga. forsikringen. Anja vil se på dette og giver besked til låsesmeden
  - der skal ændres kode på nuværende lås inden der sættes strøm på. Det gør Signe
- retningslinjer ved brug af sauna både på dansk og engelsk
  - der er behov for forklaring mht. mængde vand, der hældes på for at undgår fugtskader
  - retningslinjer opdateres med

- at for meget vand er ødelæggende for materiel (og der opvarmes ikke hurtigere)
  - at det ikke længere er tilladt at anvende olier undtaget ved gusarrangementer
  - reglerne oversættes til engelsk
  - der udarbejdes en lille note til indersiden af døren
    - gør rent efter dig
    - sluk ovnen og lys
    - lås
  - samt på ydersiden: åbningstider opdateres og kontaktinfo tilføjes
- Rengøring saunavogn
  - indtil videre aftalt med Gedved Rengøring
  - opstart mandag i uge 40. Der skal være strøm fra 6.00. Hvis yderlig rengøring ønskes kan torsdag mellem 11-15 være et bud
  - besluttet at rengøring bliver mandag og fredag formiddag
  - første rengøring bliver 2. oktober
  - forinden sæsonåbning foretages rengøring og afprøvning af bestyrelsen
- Opstartsarrangement
  - søndag den 1. oktober kl. 9, annonceres i avisen
  - der sendt invitation til byrådet
  - alle møder på og deltager
  - alle tager en termokande kaffe med + husk egen kop
  - Birgitte printer en stak aktivitetskalendere
  - Simon køber morgenmad (brød, kage, mælk mv)
  - Niels sender saunabrev/mail ud til medlemmer
  - Birgitte byder velkommen mv.
- status på multihus
  - anlægsstoppet er forlænget til 01.03.24
  - der er afsat midler til forundersøgelser, men opgaven herom er ikke placeret ved kommunens afdelinger
  - de mindre forhold, som der sidste år blev aftalt, er ved Kystdirektoratet til godkendelse

- at havnebadet er nedlagt har medført øget interesse for multihus ved Stensballe
- Nyt fra aktivitetsudvalg
  - det har ikke været muligt at finde et orange læhegn, derfor køber vi et andet i fx sort? Vi går efter en billig model. Michael har opgaven.
  - der er endnu ikke fastsat data for foredragsarrangementet. Lokaler forsøges at være på biblioteket
  - aktivitetsudvalget har fordelt sig til deres arrangementer
  - et gus-arrangement koster 75 kr. pr. deltager
  - "Dyp-for-livet", hvor man betaler 100 kr for arrangementet og midlerne går ubeskåret til kræftens bekæmpelse. Det skal give omtale. Det foregår i 2024
  - til kommende generalforsamling foreslås at der udloddes ting og evt. medlemskaber for at lokke folk til og peppe mødet lidt op
  - aktivitetsudvalget har drøftet lokkemidler til nye medlemmer, og det aftaler vi at tage op til et kommende bestyrelsesmøde
- Introdage
  - 7. okt kl 9-11. Vi deltager i det omfang vi kan
  - afhængigt af hvor mange der deltager beslutter vi om der også skal være en introdag senere fx i januar
- Fondsmidler
  - intet til dette punkt
  - Signe forbereder et kort indlæg til næste møde
- Evt.
  - Foreningen har fået en henvendelse fra Platform K om at en anden gruppe ønsker at benytte vores sauna. Niels svarer dem med et pænt afslag om at man er velkommen til at melde sig ind i vores klub